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PROTOKOT, NR 22/04
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ
RADY MIEJSKIEJ W J4DRZEJOWIE
ODBYTEGO 27 STYCZ¡{L{ 2OO.I

Posiedzenia Komisji rozpocz,$o sip o qodz. 1230 Llczestniczyli w nim Raclni ( w sklaclzie
wg listy stanowiqcej zal4cznik do niniejszego protokotu ), P. Burmistrz Kapcia, z-ca
Burmistrza Janusz Woániak , Naczelnik Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej :
P. Barbai 'a Blaszkicn ie¿

Komisja rozpoczplq posiedzenie wg nastgpuj4cego porz4dku obrad.
1. Analiza materiatów na sesjp
2. Sprawy rozne

Przewodniczqcy Komisji Pawel Smor4g rozpoczfi obrady Komisji od przywitania
wszystkich, wszystkich, a nastgpnie odczytai sprawozdanie z pracy Komrsji Rewrzyjnel
Rady Miejskiej w roku 2003.
Komisja zaopiniou,ala spra''.vozdanie (co stanoni zatqcznrk do niniejszego protokohr )
Przewodniczqcy przyst4pil do omówienia analizy materialów na sesjg. Nastgpnie odczyal
pismo skierowane do Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej Jednostki Samorz4du
Terytorialnego w zwi'4zku ze zbtizqqcyni sip terrninem ucizieiania absoiurorium dla Zarz¡clu
j.s.t.( postanowi zat4cznik do protokofu )
Nastgpnie przeszedl do omówienia analizy na sesjg.
W sprawie punktu ló obrad poproszono Burmistrza Wozniaka i P. Naczelnik B.
Blaszkiewicz o wyj aénienie
P. Naczelnik- rt't'jaSnia . i,e z dniem I stvcznia 2004 u.eszla u'zvcie nou'elizacia {Istau,r'
dotycz4ca wysokoSci dodatku mieszkaniowego. Maj4c na uwadze , 2e w lokalach
Socjalnych mieszkaj4 ludzie o niskich dochodach proponuje obnizyó wskaznik o l0ol0, a w
Iokalach ntieszkalnych o 20?o.(caioSc uzasadnienia stanowi zal4cz;rtlkdo niniejszego
protokotu). Komisja nie wnosi zadnych zastrzeíeh.
Przewodnicz4cy zapytatr Burmistrza o punkt 17 porz4dku obrad, którv dotyczyl Uchwaly
Rady Miej skiej w j pdrzejowi e z dnia 29 stycznia 20A4r, w sprawie przystqpienia do
sporz4dzenia zmiany czgSci miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
migdzl'Al J Pilsudskie,eo" ul.Przvpkorvskiego i Szkol4Podstau,ow4nr 2 na obszarze rniasta
Jpdrzejów. Przedmiotem planu miejscowego jest przeznaczenie terenów pod lokalizacjp
Stacji Paliw, Budownictwa Uslugowego, Handlowego o pow. sprzeda2y 2000 m2, oraz inne
lunkcje nie zaklócaj4ce podstawowycii pÍzeznaczen (Uchwala stanowi zai4czr-rik du
protokofu wraz z zal4cznikiem graficznym nr l).
P. BurmistrzWoiniak wypowiedzial sip, 2e Radni maja,zadec.ydowaó jakie obiekty
ostatecznie majq tam powstaó Maja nanieSó uwagi i poprawki.



Czlonek Komisji P.K.Chalupka wypowiedzial sig, ze bpdzie porz4dku iezeli zadecyduiemv
na tak.
Burmistrz Woániak powiedzial , 2e jest cal4 dusz4 na rozwijanie takich inwestycji .
P. Przewodnicz4cy przeszedl do kolejnej spra\\¡v dotycz4cej Pisma Pana Przervodniczqceuo
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie mgr, Elzbieta WiSniewski - Komenda Hufca Zwiqzku
Harcerstwa Polskiego w zwiqzku z proébq o uwzglgdnienie w planie finansowym Gminnego
progranlu prolilaktyki i rozwi4zywania probiemow alkoholowych na 2004 r ,
dofinansowanie do istniej4cej swietlicy érodowiskowej .
Burmistrz Woániak stwierdzil, 2e nale2y daó trochg pienigdzy dla tych dzieci.
Poproszono o udzielenie infbrmacji P. Naczelnik Blaszkiewicz , klora dokonywala kontroli
wyzej wvmienionej ríwietlicy.
P. Naczelnik r,rvporviedziala siq'w sposób neeatr..wnli na temat dzialajapej (u.ietlin
Stwierdzila,2e Éwietlica dziala sporadycznie, albo w cale , apieni4dze potrzebne im s4 na
place dla p. Mioduszewskiej i p. Liburskiego.
IJowiedziala rowniez, ze wszystkie swieiiice , które s4 dziaiajE odpowiectnio oprocz rej
wspomnianej wyzej Nie mozna sig zgodzió ztym, aby pieni4dze szly dla personelu kosztem
dzieci. Szkoly dostaja pieni4dze , oÍaz na dzialalnoió sportow4 , ale to musi byó sprawdzone,
2e dziala taka swietlica, a nie jest to jakiS stwór który nam tu przedstawiono.
54 tez organizowane akcje letnie ,jeéli jest organizowany obóz dla dzieci .to pieni4dze sq
przyzn?.ne przez Gminq i ntedy Gmina rvie , 2e to jest celorve , bo taki obóz b,vt
zorganizowany.
Radni podzigkowali P. Naczelnik Blaszkiewicz za doSó obszern4 informacjg.
Natorrtiast P. tsurrnistrz Kapcia jest zatynr, abyl2 tys przeznaczyc na swietlica, a 5 t),s na
ZÍIP zzaznaczeniem 2 tysiace na place. 3 tysi4ce na dzialalnoéó.
Komisja w zwi4zku z zal4cznikiem nr 2 finansowym do Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwi4zywaniu problemów Alkoholowych w punkcie l3 proponuje zwigkszyc kwotg z 3,5
tyS na 5 tyó. zl. Na pozostale organizacje sportowe. Radni wypowiedzieli sig pozytywnie w
tej sprau,ie
Na tym zakoitc,zono posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej o godz . 1430 .

Protokolowala
Agnieszka Nlichcik
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